



2-To-Go

5Days 4Nights Bali Explorer

Private Tour

5天4晚探索巴厘岛之旅

第一天 吉隆坡 → 巴厘岛

吉隆坡国际机场乘搭国际班机飞往巴厘岛，抵达后，由专人接机前往酒店休息。

第二天 巴厘岛 (早/午/晚餐)

早餐后，出发前往游览**巴图布兰寺庙**，是文化村中的一个美丽的印度教寺庙也是一个当地的村庙。寺庙的设计漂亮是典型的巴厘式经典建筑。此外在这可以观看当地著名的**巴龙舞**，巴龙是巴厘人正义的化身，讲述的是一张正义与邪恶的斗争。继续游览蜚声世界的**巴厘艺术市集**，市场贩卖各式各样手工艺品，有些甚至是独一无二，在这还可以杀到很好的价格哦，午餐后，我们前往观看**金塔马尼火山**，享受凉爽的气候及欣赏活火山和**巴杜尔山**的壮观景色。接着前往**芝碌**（制作金银首饰而闻名的村庄）。接著我们前往**圣泉寺及象窟**，寺庙内泉水池有很多出水孔，据说每一个出水孔都有着独特的作用，可以祈求家宅平安，健康长寿，甚至净化身心和许愿来世。人们便如愿以偿的领受到了神灵们的庇佑。千百年来圣泉寺名副其实的成为了巴厘岛上最神奇神圣的“浴场”。

第三天 巴厘岛 (早/午/晚餐)

早餐后，出发前往**孟威神庙**，是一个建在美丽花园里而且可以让你实现愿望的庙宇。整座庙就在一个大花园里。祭拜的是自然的山神海神，气势雄伟。继续前往**Candi Kuning Market**在这可以找到新鲜水果，蔬菜，香料等等，除此之外，是纪念品和手工艺品的好地方。前往美丽的**水神庙**，位於**布拉坦湖 (Lake Bratan)** 岸邊的小型半島上。這座湖泊对當地而言，是重要的灌溉來源，這座廟宇供奉的是 Dewi Danu 水女神。最后一站，前往**海神庙**是盖在海边的岩石上，涨潮时海水淹没沿路的陆地，飞溅浪花拍打岩石，壮观的海神庙是全巴厘岛看日落的最佳景点结束完美的一天。

第四天 巴厘岛 (早/午/晚餐)

早餐后，我们前往**努沙杜瓦**，巴厘岛的富人区，这里的沙滩和海水质量比库塔要高，令人舒服，环境很安静。这里是度假村的聚集区，所有设施都是一流的。这里是外国游客来巴厘岛必去景点之一。继续前往**辅伽曼茶罗神庙**，了解印尼五大主教的供奉点，也象征着不同宗教的和谐共存。接着前往**鲁瓦图寺**，它位于高高矗立的乌鲁瓦图悬崖上，是观赏乌鲁瓦图悬崖的最佳地点，建于十一世纪，寺庙是巴厘岛最古老和最重要的寺庙之一。接着前往**金巴兰湾**享用丰富海鲜烧烤晚餐的同时享受浪漫美丽的日落美景。

第五天 巴厘岛 → 吉隆坡 (早餐)

自由活动直至指定时间送往机场乘搭国际班机返吉隆坡。

Day 01 Kuala Lumpur → Denpasar (Bali)

Depart for Denpasar for your pleasant trip to Bali. Arrive in Bali Ngurah Rai International Airport. And the direct transfer for check in.

DAY 02 Bali (B/L/D)

Breakfast at hotel, transfer to **Bali Batuan Temple** is a local Balinese Hindu temple looked after by the local resident of Batuan countryside. Then enjoy traditional **Barong Dance** which is a character in the mythology of Bali. Tour continue to **Bali art markets** offer the most unique shopping experiences, where you can discover a treasure trove of artworks and handicrafts by talented local craftsmen. After lunch, we will take you to the **Kintamani** where you can enjoy the spectacular view of the active volcano and Mt Batur. Continue journey to famous villages of **Celuk** (known for gold & silver smiths), Our tour will begin to visit **Tampaksiring Holy Spring Temple**, one of the holiest temples on Bali, built around hot springs that now bubble eerily in the central courtyard. **Tirta Empul** temple compound consists of a *petirtaan* or bathing structure, famous for its holy spring water, where Balinese Hindus go to for ritual purification.

Day 03 Bali (B/L/D)

After breakfast at hotel, we will takes you **Mengwi Taman Ayun** literally translates as 'beautiful garden' and is generally regarded as one of the most attractive temples of Bali. Tour continues to **Candi Kuning Market** located in Bedugul where you can find fresh fruits, vegetables, flowers and besides that, is a great place for souvenirs and handicrafts. Next proceed to **Lake Bratan** (Ulundanu Temple) built on the promontory surrounded by lake's water. This holy temple is dedicated to the supreme God in his manifestation as DewiDanu. Tour ends at **Tanah Lot**, which was built on a small rocky islet surrounded by sea water and it is famous for its magnificent sunset view.

Day 04 Bali (B/L/D)

After breakfast at hotel, we will take you to **Nusa Dua**, the beautiful **Water Blow** attraction that you have to see when you visit the beautiful island of Bali. Tour continues to **Puja Mandala** religious tolerance and cultural diversity. And then visit **Uluwatu Temple**, perched on steep cliffs which have formed where the land ends at the South East coast of the Island, Visit **Coffee Factory**. Before check-in to the hotel, enjoy the **Sunset View Grilled Seafood Dinner** at **Jimbaran Bay**.

Day 05 Denpasar (Bali) → Kuala Lumpur (B)

Today, free at own leisure till time transfer to airport.

*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等等级酒店取代。

Tour Code: 5BALI
Updated: 30 NOV 2023

CHUBB®

F3.4

AIRLINK

安旅游有限公司
Airlink Travel & Tour Sdn Bhd
No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

☎: 603-8060 1133 | ✉: info@airlink-travel.com | 🌐: www.airlinktravel.my

☎: 603-8060 1199